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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2015/16:437 Transparens vid fördelning av extra medel till kommunerna

I svaret på min skriftliga fråga om ökad transparens i fördelningen av extra 
medel till kommunerna står det att regeringen tagit fram en modell för 
fördelning av medlen till kommunsektorn och att denna modell har förankrats 
hos bland andra allianspartierna. Det förklarar dock inte varför man inte 
redovisar beräkningsunderlaget, och genom att klassa det som 
arbetsmaterial blir det omöjligt för någon utanför Finansdepartementet att få 
tillgång till det.

 

Med anledning av det som har anförts undrar jag varför beräkningsunderlaget 
till fördelningen av extra medel till kommunerna inte redovisas.

………………………………………

Anette Åkesson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-12-04
Besvaras senast
2015-12-16 kl. 12.00


